

Bureau protestant de Bedford.

Le rév. M. McFarlane, membre du bureau d'examineurs protestant du district de Bedford, chargé de conférer des diplômes aux aspirants ou aspirantes à l'enseignement en remplacement du rév. Geo. Slack.

4731

Protestant Board of Bedford.

To appoint the Reverend Mr. McFarlane, a member of the protestant board of examiners of the district of Bedford, established to confer diplomas upon candidates for teacher's certificate, vice the Reverend Geo. Slack.

4732

Proclamations

CANADA,
PROVINCE OF
QUEBEC.
(L. S.)

ED. CARON.

VICTORIA, par la Grâce de Dieu, Reine du Royaume-Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande, Défenseur de la Foi, etc., etc., etc.

A tous ceux à qui ces présentes parviendront ou qu'icelles pourront concerner—SALUT :

PROCLAMATION.

Geo. IRVINE, } **A**TTENDU que, sur présentation au Proc.-Gén. } conseil du comté de Hochelaga, d'une requête des deux-tiers des électeurs municipaux habitant un certain territoire y mentionné, situé dans la paroisse de Montréal, dans le dit comté, dans Notre Province de Québec, demandant l'érection de ce territoire en municipalité de village, le dit conseil du dit comté de Hochelaga a nommé Jean-Baptiste Morin, écuyer, surintendant spécial, chargé de visiter le dit territoire, de constater le nombre de maisons y bâties et habitées, et de faire rapport sur la dite requête ; Et ATTENDU que le dit surintendant spécial a fait au dit conseil un rapport mentionnant le nombre de maisons bâties et habitées sur le dit territoire, et la désignation des limites qui, dans son opinion, doivent être données au territoire ci-après plus particulièrement décrit, contenant au moins quarante maisons habitées dans une étendue n'excédant pas soixante arpents en superficie ; Et ATTENDU que le dit rapport du dit surintendant spécial a été homologué sans amendements par le conseil du dit comté ; Et ATTENDU, que le Lieutenant-Gouverneur de Notre Province de Québec, a, par et avec l'avis du Conseil Exécutif de notre dite Province, approuvé le dit rapport ; A CES CAUSES, sous l'autorité du Code Municipal de la province de Québec, Nous déclarons que le dit territoire, savoir :

Un certain territoire borné et décrit comme suit, savoir : à l'est par la cité de Montréal et partie de la propriété des Messieurs de Saint-Sulpice et le petit chemin de la côte Saint-Antoine et des Tanneries, au nord par les terrains de la municipalité de la côte des Neiges, à l'ouest par la municipalité de Saint-Laurent et par celle de Lachine, et au sud par le petit lac qui se trouve au bas des terres du Côteau Saint-Pierre ; lequel territoire étant de forme irrégulière, comprend cent dix-sept arpents de front dans la plus grande partie et quatre-vingt arpents de profondeur, aussi dans sa plus grande partie, donnant au dit territoire une superficie de cinq mille neuf cent cinquante quatre arpents, ou à peu près, sera, à compter du PREMIER jour de JANVIER prochain, détaché de la municipalité de la paroisse de Montréal, et formera à l'avenir une municipalité séparée sous le nom de **MUNICIPALITÉ DU VILLAGE DE NOTRE-DAME DE GRACE** ; Et par les présentes, faisons, constituons, érigeons et déclarons le dit **VILLAGE DE NOTRE-DAME DE GRACE** une municipalité de village, conformément aux dispositions du dit Code Municipal de la province de Québec.

De tout ce que dessus, tous nos fœux sujets et tous autres que les présentes peuvent concerner, sont requis de prendre connaissance et de se conduire en conséquence.

EN FOI DE QUOI, Nous avons fait rendre Nos présentes Lettres Patentes, et à icelles fait apposer le Grand Sceau de Notre dite Province de Québec : Témoin, Notre Fidèle et Bien-Aimé l'Honorable RENE-EDOUARD CARON, Lieutenant-Gouverneur de la Province de Québec.

Proclamations.

CANADA,
PROVINCE OF
QUEBEC.
(L. S.)

ED. CARON.

VICTORIA, by the Grace of God, of the United Kingdom of Great Britain and Ireland, Queen, Defender of the Faith, &c., &c., &c.

To all to whom these presents shall come or whom the same may concern—GREETING :

A PROCLAMATION.

Geo. IRVINE, } **W**HEREAS, on presentation to the } county council of Hochelaga, of a petition from two thirds of the municipal electors residents of a certain territory therein mentioned, situate in the parish of Montreal, in the said county, in Our Province of Quebec, praying for the erection of the said territory into a village municipality, the said county council of the said county of Hochelaga, has named Jean-Baptiste Morin, esquire, special superintendent, charged to visit the aforesaid territory, for the purpose of establishing the number of houses thereon built and inhabited, and to report on the said petition ; AND WHEREAS the said special superintendent has transmitted to the said council a report, mentioning the number of houses erected and inhabited on the said territory, and the designation of the limits which, in his opinion, should be assigned to the said tract of land hereinafter more particularly described, containing at least fifty inhabited houses within a space not exceeding sixty superficial arpents ; AND WHEREAS the said report of the said special superintendent has been duly homologated without amendments by the council of the county aforesaid ; AND WHEREAS the Lieutenant-Governor of Our Province of Quebec, has, by and with the advice of the Executive Council of Our said Province, approved the said report ; NOW KNOW YE, that, under the authority of the Municipal Code of the Province of Quebec, we do hereby declare that the said tract of land, to wit :

A certain territory bounded and limited as follows, that is to say : on the east by the city of Montreal, by part of the property of the Sulpician Order, and the little road of côte Saint Antoine and of the Tanneries, on the north by the lands of the municipality of côte des Neiges, on the west by the municipality of Saint Antoine and by that of Lachine, and on the south by the small lake which is situate below the lands of the Côteau Saint Pierre ; the said territory being of irregular form, comprises one hundred and seventeen arpents in front in its greatest extent and eighty arpents in depth, also in its greatest extent, giving the said territory a superficies of five thousand nine hundred and fifty-four arpents, more or less, shall, from the FIRST day of JANUARY next, be detached from the municipality of the parish of Montreal, and shall thenceforth form a separate municipality under the name of the **MUNICIPALITY OF THE VILLAGE OF NOTRE-DAME DE GRACE** ; AND we do hereby make, constitute, erect and declare, the said **VILLAGE OF NOTRE-DAME DE GRACE** a village municipality, pursuant to the provisions of the said Municipal Code of the Province of Quebec.

Of all which our loving subjects and all others whom these presents may concern are hereby required to take notice and to govern themselves accordingly.

IN TESTIMONY WHEREOF, We have caused these Our Letters to be made Patent, and the Great Seal of Our said Province of Quebec to be hereunto affixed : WITNESS, Our Trusty and Well-Beloved the Honorable RENE-EDOUARD CARON, Lieutenant Governor of Our said Province of Quebec.

A Notre Hôtel du Gouvernement, dans
Notre Cité de Québec, dans Notre dite Pro-
vince, ce NKUVIEME jour de DE-
CEMBRE, dans l'année de Notre-Sei-
gneur, mil huit cent soixante-treize, et de
Notre Règne la trente-septième.

Par ordre,

GÉDEON OUMET,
Secrétaire.

4729

Avis Divers.

Province de Québec, } *Cour Supérieure.*
District de Joliette. } No. 722.
Dame Aurélie Elmira Leblanc, de la paroisse de L'E-
piphanie, dans le district de Joliette, dûment auto-
risée à ester en justice, épouse de Jean Baptiste
Leonard, écuyer, notaire, du même lieu, Demande-
resse : vs. le dit Jean Baptiste Leonard.
Une action en séparation de biens, a été intentée
par la demanderesse contre le défendeur.
BABY & McCONVILLE,
Avocats de la Demanderesse.
Joliette, 15 novembre 1873. 1733

DISSOLUTION DE SOCIÉTÉ.

La société ci-devant existante entre le soussigné et
Pierre Charette, de Templeton, sous les nom et raison
de Lemieux & Charette, a été ce jour discutée de con-
sentement mutuel.

F. LEMIEUX.

Ottawa, 10 décembre 1873.

4755

Règle de Cour.

ACTE DE FAILLITE DE 1869.
Province de Québec, } *Cour Supérieure.*
District de Montréal. } No. 2746.
Jeudi, le dix-huitième jour de décembre 1873.
PRÉSENT :—L'honorable M. le Juge JOHNSON.
Wm. Molson *et al.*, *ès-qual.*, Demandeurs ;
vs.
Champion Brown, *ès-qual.*, Défendeur.
Il est ordonné, sur requête des demandeurs, qu'une
assemblée des créanciers du dit Champion Brown,
écuyer, des cité et district de Montréal, en sa qualité
d'exécuteur et administrateur des biens et effets de
feu John Patton, décédé, en son vivant du même lieu,
marchand de faïence, verrerie et poterie, défendeur,
soit tenue dans la salle réservée pour les affaires de
faillite, dans le palais-de-justice, dans la cité de Mon-
tréal, mardi, le sixième jour de janvier prochain, à
onze heures de l'avant-midi, pour nommer un syndic
à la succession du failli, défendeur susdit.

(Par ordre,)

(Signé,)

HUBERT, PAPINEAU & HONEY.

4747

P. C. S.

Avis de Faillite.

ACTE DE FAILLITE DE 1869 ET SES AMEN- DEMENTS.

Dans l'affaire de Charles Roberge, commerçant de
bois, de la ville de Nicolet, failli.

Le failli m'a fait une cession de ses biens, et les
créanciers sont notifiés de se réunir en la demeure du
failli, en la dite ville de Nicolet, mercredi, le trente-
unième jour du présent mois de décembre, à dix heures
de l'avant-midi, pour recevoir un état de ses affaires
et nommer un synd c.

A. O. HOULE,
Syndic provisoire.

Saint-Célestin, 18 décembre 1873.

4735

At Our Government House, in Our City of
Quebec, in Our said Province of Quebec,
this NINTH day of DECEMBER, in the
year of Our Lord, one thousand eight
hundred and seventy-three, and in the
thirty-seventh year of Our Reign.

By command,

GÉDEON OUMET,
Secretary.

4730

Misellaneous Notices.

Province of Quebec, } *Superior Court.*
District of Joliette. } No. 722.
Dame Aurélie Elmira Leblanc, of the parish of L'E-
piphanie, in the district of Joliette, duly authorized
to appear in judicial proceedings, wife of Jean Bap-
tiste Leonard, esquire, notary of the same place,
Plaintiff ; vs. the said Jean Baptiste Leonard.
An action for separation of property, has been in-
stituted by the plaintiff against the defendant.
BABY & McCONVILLE,
Attorneys for Plaintiff.
Joliette, 15th November, 1873. 4734

DISSOLUTION OF PARTNERSHIP.

The partnership heretofore existing between the
undersigned and Pierre Charette, under the style and
firm of Lemieux & Charette, has, this day, been dis-
solved by mutual consent.

F. LEMIEUX.

Ottawa, 10th December, 1873.

4756

Rule of Court.

INSOLVENT ACT OF 1869.
Province of Quebec, } *Superior Court.*
District of Montreal. } No. 2746.
Thursday, the eighteenth day of December, 1873.
PRÉSENT :—The Honorable Mr. Justice JOHNSON.
Wm. Molson *et al.*, *ès qual.*, Plaintiffs ;
vs.
Champion Brown, *ès qual.*, Defendant.
It is ordered, on the motion of the plaintiffs, that a
meeting of the creditors of the said Champion Brown,
of the city and district of Montreal, esquire, in his ca-
pacity of executor and administrator of the estate and
effects of the late John Patton, deceased, in his life-
time of the same place, dealer in china, glass and
earthenware, defendant, be held, in the room appro-
priated for matters in insolvency, in the court house,
in the city of Montreal, on Tuesday, the sixth day of
January next, at eleven of the clock in the forenoon,
for the purpose of appointing an assignee to the in-
solvent estate of the said defendant.

(By order,)

(Signed,)

HUBERT, PAPINEAU & HONEY.

4748

P. S. C.

Bankrupt Notices.

INSOLVENT ACT OF 1869 AND AMENDMENTS.

In the matter of Charles Roberge, lumber merchant,
of the town of Nicolet, an Insolvent.

The insolvent has made an assignment of his estate
to me, and the creditors are notified to meet, in the
said town of Nicolet, at the insolvent's place of resi-
dence, on Wednesday, the thirty-first day of December
instant, at ten o'clock in the forenoon, to receive sta-
tements of his affairs and to appoint an assignee.

A. O. HOULE,
Interim Assignee.

Saint Célestin, 18th December, 1873.

4736